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Terms & Conditions Download Center – sonova.com  
 
English version 
The Material must be used for editorial purposes as long as the connection to Sonova or its brands is clearly 
recognizable. By downloading any material you agree to the Terms & Conditions. If you do not accept or agree with 
these terms, do not download any of the  Material. 
 
Terms & Conditions    

 
Sonova hereby grants you a non-exclusive, non-transferable, non-sublicensable, free of charge and worldwide right 
to use the Material for editorial purposes only. Use for commercial purposes is not permitted. 
 
All other rights in and to the Material, including, without limitation, all copyright and other intellectual property rights 
relating to the Material, are retained by Sonova or the supplier of the Material, as the case may be. 
 
You are not allowed to: 
- reuse and publish the Material in electronic or digital template applications intended for resale or other distribution, 
whether on-line or not; 
- use the Material in a fashion that is considered immoral, infringing, defamatory or libelous in nature, or that would be 
reasonably likely to bring Sonova, or any person or property reflected in the Material into disrepute; 
- modify or alter the Material 
- use the Material in order to illustrate e-commerce pages, In case marketing material for commercial purposes is 
needed, please contact your respective point of sale or distributor. 
 
Please use the attribution “© Sonova AG” when using the Material. 
 
 
German version 
Die hier zur Verfügung gestellten Materialien dürfen zu redaktionellen Zwecken frei verwendet werden, insoweit ein 
Bezug zu Sonova oder den jeweiligen Marken erkennbar ist. Mit dem Herunterladen der Materialien akzeptieren Sie 
die Nutzungsbedingungen.  Falls Sie diesen nicht zustimmen, dürfen Sie keine Materialien herunterladen. 
 
Nutzungsbedingungen 

  

Sonova erteilt Ihnen hiermit ein nicht-exklusives, nicht-übertragbares, nicht unterlizenzierbares, kostenloses und 
weltweites Nutzungsrecht an den Materialien, beschränkt auf eine redaktionelle Verwendung. Eine kommerzielle 
Verwendung ist nicht gestattet. 
 
Alle in den Materialien enthaltenen Rechte, einschliesslich, aber nicht beschränkt auf Urheberrechte und andere 
geistige Eigentumsrechte, verbleiben bei Sonova oder gegebenenfalls dem jeweiligen Inhaber. 
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Es ist nicht gestattet: 
- die Materialien zum Weiterverkauf oder Vertrieb in elektronischen oder digitalen Anwendungen und 
Vorlagen zu verwenden, sei es online oder anderweitig;     
- die Materialien in unmoralischer, verletzender, diffamierender, verleumderischen oder in sonstiger 
rechtswidrigen Weise zu verwenden und dadurch Sonova oder eine in den Materialien gezeigte Person in Misskredit 
zu bringen; 
- die Materialien zu modifizieren oder abzuändern 
- die Materialien zur Bebilderung von E-Commerce Seiten zu verwenden. Falls Marketing Material zu kommerziellen 
Zwecken benötigt wird, wenden Sie sich an Ihre jeweilige Verkaufsstelle oder Ihren Distributor. 
 
Bitte kennzeichnen Sie die Materialien mit «© Sonova AG». 
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